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PREDMET: ZASTUPNIČKA  PITANJA 

1.Da li je istina, odnosno da li ste upoznati da se u KCUS pokreću disciplinske prijave protiv 
uposlenika koji su zaraženi COVID 19? 

2.U kojoj je fazi provjera bolovanja uposlenika u zdravstvu, obzirom da smo proteklih dana od 
direktorice te ustanove saznali da je bilo oko 300, a potom 170, jel to  znači da su izliječeni ili 
su pod pritiskom prekinuli bolovanje, a da pritom nisu izliječeni? 

3.Kako nemamo analizu tih bolovanja bilo bi interesantno da nam ministar kaže koliko je tu 
trudnica, teških okoloških pacijenata, oboljelih od karcinoma i drugih hroničnih ne zaraznih 
oboljenja ? 

4.Da li je istina da su sve kapije u KCUS zatvorene i za uposlenike i da 400 uposlenika u isto 
vrijeme ulazi i izlazi kroz jednu kapjiu Tehno ekonomskog bloka? 

5.Da li se uposlenicima KCUS mjeri teperatura prilikom dolaska na posao i da li je KCUS 
poduzeo sve preventivne mjere lične zaštite? 
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